
   

 

Ordinær generalforsamling den 2. november 2012. 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent. 

Jørn Christensen blev enstemmigt valgt 

 

2. Formandens beretning. 

Klubmesterskabets sidste runde blev afviklet i fredags og mesteren blev Svend Aahave med 81 

point, foran Poul Carlsen med 76 point og Albert Christiansen på 3. pladsen med 62 point. 

Der er i sommerspillet registret 26 spil, hvor det største deltagerantal har været 32 spiller. I 

gennemsnit har der været 22,0 spillere. 

Den flittigste til fremmøde er igen i år Albert Christiansen med deltagelse i 24 af de 26 spilledage. 

Der er spillet 358 spil og scoret 9.661 point, svarende til 27,0 i gennemsnit, hvilket må siges at være 

et ganske godt resultat. 

Den højeste score er 42 point, som var præsteret af Villy Jensen og Jens Torsland. 

Middel Hcp. for samtlige medlemmer var 22,8 ved sæson start og 21,9 ved sæson slut, hvilket igen i 

år er en nedgang. 

Tidsbestillingen har nu fungeret en stykke tid og det er mit indtryk, at der er ved at indfinde sig en 

rytme og velvilje til systemet. Alt nyt har jo en indkøringsfase og den er nu ovre. 

Generalforsamlingen vedtog sidste år at bestyrelsen skulle arbejde med nogle andre klubber på 

seniorniveau, men det har der ikke været nogen tilbagemelding fra de øvrige klubber i området om. 

selvom der er blevet skrevet og rykket nogle gange. Dette er en opgave som den ny bestyrelse må 

tage op i løbet af vinteren. Dette til trods så er der afviklet match med pigeklubben. 

Formanden rettede en stor tak til vores sponsor LM transport, samt Jørgen Møller for gaver som 

der er blevet tildelt klubben. 

 Som afslutning takkede den afgående formand for en god opbakning og en særlig tak til Niels Erik 

for det arbejde han har udført for klubben. 

 

3. Kasseren aflægger regnskab. 

Regnskabet blev gennemgået og det udviste et tilfredsstillende resultat. 

Regnskabet er revideret af revisoren og blev enstemmig vedtaget. 

 

4. Fastsættelse af kontingent for det kommende år. 

Bestyrelsen havde fremsat et forslag om en nedsættelse af kontingentet, men det blev enstemmig 

besluttet at fortsætte med de 500,00 kr. 

 

5. Fastsættelse af medlemstal. 

Den øvre grænse for medlemmer blev fastholdt på det nuværende antal 50. 

 

6. Fastsættelse af maksimal handicap (HCP) 

Ingen ændringer, hvorved at der fortsættes med 36. 



   

7. Indkomne forslag. 

Kontingent nedsættelse fra bestyrelsen, se punkt 4. 

Bestyrelsen har modtaget en opfordring fra bestyrelsen for klub i klubben omkring navnet på 

klubben. Det har åbenbart været vanskelig at kende forskel på de gavebeviser som udstedes af 

klubberne og derved måske en forveksling af disse ved afregning. Klubbens kassere har ikke oplevet 

at han skulle betale for andre klubber, så det er ikke et problem for Seniorklubben Herrer. 

Generalforsamlingen fandt det lidt underlig, men der blev enstemmigt vedtaget at ændre navnet til 

HERRER SENIOR, og så må vi da håbe at dette ikke giver anledning til endnu en opfordring omkring 

emnet. 

 

8. Valg af bestyrelsen. 

Per Ørnskov, Arne Jakobsen og Willi Boch ønskede ikke genvalg, hvorved der skulle vælges 3 nye 

bestyrelsesmedlemmer. 

Der blev valgt følgende nye til bestyrelsen: 

                                                                             Albert Christiansen 

                  Hans I Andersen 

                                                                             Harry Hansen 

Bestyrelsen konstituerer sig på det førstkommende møde og meddeler dette til webmaster, for at få 

ændret hjemmesiden. 

 

9. Valg af suppleant. 

Erik Schousboe blev valgt uden modkandidat. 

 

10. Valg af revisor. 

Albert Christiansen har været klubbens revisor i mange år, men påtog sig denne gang en 

bestyrelsespost og derved valgtes Willi Boch til ny revisor uden modkandidat. 

 

11. Eventuel. 

Der blev under dette punkt uddelt præmier til: 

Klubmester, 2. pladsen og 3. pladsen. 

Bedst fremmøde i sæsonen. 

Den mest ihærdige ved fremmøde og ikke i præmierækken, årets fighter 

Til vores tovholder på statistikken. 

Sidste match den 2. november. 

Højeste point 

 

Albert Christiansen fremlagde et indlæg omkring et nyt tilbud vedrørende matchfee kort til 4 

golfklubber. Den kommende bestyrelse blev opfordret til at se på disse nye ordninger. 

 

Formanden takkede for en god stemning og klubben var efterfølgende vært ved en beskeden 

frokost i restauranten.  

 
referent: Per Ørnskov 


